
 

 

 

17 lipca 

Stało się. Po próbie generalnej i niewielkich korektach przystąpiliśmy do dzieła.                             

Był niepowtarzalny klimat, energia, niesamowite show w wykonaniu młodych kieleckich 

artystów. Relację możecie zobaczyć na stronie: 

http://www.echodnia.eu/apps/pbcs.dll/article?AID=/20130717/KULTURA04/130718983 

Trzy tygodnie temu wydawało im się, że wiedzą czym jest teatr, teraz wiedzą już,                            

że się mylili. Mało tego. Teraz mają świadomość tej niewiedzy i to jest bardzo dobry 

początek... A co przyniesie przyszłość? Nie wiadomo.  

Ale póki co, były wywiady, autografy, chwila sławy, o której marzy każdy artysta i cisza. 

Poczucie, że zrobiło się coś wyjątkowego. Ten spektakl, te kilka tygodni były wyjątkowe. 

Nie co dzień zdarza się taka przygoda i nie każdy może zasmakować w takim teatrze,               

jaki tworzyliśmy wspólnie przez te kilkadziesiąt dni.  

Teraz pozostaje tylko oddalić się z pola walki, wsłuchując się w cichnące oklaski...              

Chociaż w głowach naszych podopiecznych zapewne one jeszcze długo będą  

rozbrzmiewać... Klask... klask... klask… 
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